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              Voetbalvereniging Baarlo   
 

    

 

 

 
     Website   : http://www.vvbaarlo.nl  E-mail   :    secretaris@vvbaarlo.nl 

                  

 
 Aan alle leden van VV Baarlo 

 
 

Ond. :  Algemene Ledenvergadering 
 
 
 
Geachte leden, 
  
Namens het  Bestuur nodig ik jullie uit tot het bijwonen van de Algemene Ledenvergadering van onze vereniging, 
welke vergadering gehouden wordt op woensdag 16  december 2015 a.s. om 20.00 uur  in het clublokaal op 
sportpark De Meeren.  Een toelichting op de hieronder vermelde agendapunten is te vinden op de volgende pagina 
van deze uitnodiging. 
  
Met vriendelijke groeten, 
Len Gielen  (secretaris) 
 
Agenda: 

1. Opening 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering  d.d. 01.12.2014 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 
4. Jaarverslagen:    

-  Algemeen Jaarverslag 
- Jaarverslag Seniorenafdeling 
- Jaarverslag Jeugdafdeling 
- Jaarverslag Veteranenafdeling 
- Jaarverslag Zaalvoetbalafdeling 

5. Presentaties door of namens enkele Commissies, Werk- en/of Projectgroepen 
6. Financiële jaarstukken :   

- Financieel verslag 2014/2015 
- Begroting 2015/2016 
- Contributies 
- Controle Kascommissie 
- Benoeming nieuwe Kascommissie  

7. Bestuursverkiezingen 
8. Eventueel nog nader door bestuur vastgestelde agendapunt(en)  
9. Rondvraag 
10. Sluiting 
 
 
 
 
Volgende pagina : toelichting op de agendapunten 
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TOELICHTING OP AGENDAPUNTEN 
 
Agendapunten 2 en 4 : notulen en jaarverslagen 
De notulen van de voorgaande Algemene Ledenvergadering d.d. 01.12.2014 alsmede de algemene 
jaarverslagen kunnen worden geraadpleegd in de bijlagen en kunnen desgewenst te worden  gedownload 
vanaf de clubsite http://vvbaarlo.nl/actueel ). 
 
Agendapunt 5: Korte presentaties door of namens enkele commissies, werkgroepen en projectgroepen over 
afgeronde dan wel nog lopende ontwikkelingen, activiteiten, plannen e.d., zoals in elk geval  m.b.t. 
kantinebeheerzaken en project “Toekomst VV Baarlo” en evt. andere.   
 
Agendapunt 6: Financiële jaarverslagen 
Nadere toelichting door de penningmeester op de alsdan te verstrekken balans en exploitatie-rekening 
over het afgelopen seizoen alsmede begroting voor het nieuwe seizoen.  
 
Geen extra verhoging van de contributies voor het seizoen 2016-2017. Contributies worden zoals 
gebruikelijk wel aangepast met de jaarlijkse index + doorberekening van een eventuele verhoging van de 
bijdrage die per lid aan de KNVB moet worden betaald. Een verhoging van de KNVB-lidbijdrage wordt 
overigens niet verwacht voor het komende seizoen.  
 
Tijdens de vergadering zal de kascontrolegroep bestaande uit de leden Fons Mertens, Jan Emonts en 
Marcel Thijssen verslag doen van de door hun verrichte kascontrole, waarna de nieuwe kas-commissie 
voor het nieuwe seizoen ter vergadering dient te worden vastgesteld. Statutair is aftredend Fons Mertens 
(maximum van 3 achtereenvolgende jaren als lid van kascontrolegroep bereikt). De voorzitter van de 
vergadering doet hierbij dan ook een beroep op de leden om op vrijwillige basis toe te treden tot de 
kascommissie om deze weer aan te vullen tot de gewenste sterkte van 3 leden ( niet zitting hebbend in 
het algemeen bestuur ).   
 
Ter info : de kascontrole vindt slechts 1x per jaar plaats op uitnodiging van de penningmeester en neemt 
hooguit een tijdsbeslag van enkele uurtjes in beslag op één avond kort voor de algemene 
ledenvergadering.  
 
Agendapunt 7: Bestuursverkiezingen 
 
Statutair zijn volgens functierooster aftredend : 
 Voorzitter Algemeen / Dagelijks Bestuur : Sjack Janssen 

   herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Algemeen Bestuur 
 Lid  namens Seniorencommissie : Twan Jacobs (Wedstrijdsecretaris) 
      herkiesbaar gesteld middels bindende voordracht Seniorencommissie 
 Lid  namens Jeugdcommissie: Edward Smedts (Voorzitter Jeugdcommissie) 
    Aan het einde van het seizoen 2014-2015 reeds op eigen verzoek uitgetreden. 
   Vacature: hiervoor is nog geen kandidaat verkiesbaar gesteld door de Jeugdcommissie. 
 
Verder – op eigen verzoek -  aftredend : 
Lid namens Jeugdcommissie: Coen Berden (Jeugdwedstrijdsecretaris) 
Per 1 december jl. op eigen verzoek uitgetreden als bestuurslid. 
Ter info: Coen blijft wel zijn functie uitoefenen binnen de Jeugdcommissie. 
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Notulen  van de Algemene Ledenvergadering van  VV Baarlo  ,  
gehouden op maandag 1 december 2014 in het clubgebouw in De Meeren. 

___________________________________________________________________________ 
 
1. Opening 

Voorzitter Sjack Janssen  opent ca.20.00 uur  de vergadering en heet alle aanwezigen (35 stemgerechtigde 
leden) welkom.  Na vermelding door secretaris Len Gielen van een (beperkt) aantal  leden die zich formeel 
hebben afgemeld voor deze vergadering, wordt een moment van stilte in acht genomen voor alle overleden 
leden van de vereniging. 
 

2. Notulen Algemene ledenvergadering d.d. 28.11.2013 
Geert Valentijn informeert of er nog iets gesloten is m.b.t. de versleten reclameborden.   
Antwoord bestuur: besloten is hier vooralsnog niets mee te doen i.v.m. de extra kosten voor de vereniging 
bij vervanging daar sponsors over algemeen niet bereid zijn hierin mee te betalen. 
De notulen worden zonder verdere opmerkingen akkoord bevonden en ongewijzigd vastgesteld onder 
dankzegging van de samensteller, de secretaris. 
 

3. Ingekomen stukken en mededelingen 
Voorzitter deelt onder applaus mede dat de contracten voor zowel hoofdtrainer Rob Geenen als 
assistent-trainer René Janssen in onderling overleg t/m seizoen 2015-2016 zijn verlengd.   
Secretaris meldt dat er geen ingekomen stukken zijn van enig belang voor vermelding cq. behandeling op 
de ledenvergadering.   

 
4. Jaarverslagen 

Algemeen jaarverslag en afdelingsverslagen 2013-2014 zijn al geruime tijd voor de leden ter raadpleging 
gepubliceerd via de clubsite www.vvbaarlo.nl en lagen tevens enkele weken ter inzage in het clubgebouw. 
Vooraf aan de vergadering zijn ook nog eens exemplaren verstrekt aan de aanwezige leden. N.a.v.  het 
jeugdafdelingsverslag vraagt Jan Emonts of er iets bekend is mbt verwachting over de mutatie in aantal 
jeugdleden in komende jaren. 
Antwoord  bestuur: geen specifieke cijfers bekend, algemene verwachting is dat dit dalende trend zal zijn 
in komende jaren. Daarmee wordt rekening gehouden bij vaststellen ledenwervingsacties. 
Vraag is verder wat wordt gedaan om behoud en kwaliteit jeugdleiderskader te garanderen cq. te 
verbeteren. Bestuur: Momenteel lopen via de TC jeugdleiderscursussen met een redelijke deelname.  Deze 
worden de komende twee seizoenen doorgetrokken. 
Jaarverslagen  worden verder zonder extra op- en aanmerkingen akkoord bevonden door vergadering 
onder dankzegging van de samenstellers. 
 

5.      Financiële verslaggeving 
Penningmeester Ruben Peeters geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een toelichting op de 
exploitatie- en balansrekening over het afgelopen seizoen 2013-2014 alsmede de begroting voor het 
lopende seizoen 2014-2015. De balans geeft aan dat de financiële basis van de club nog gezond is. Echter 
zijn er wel wat aandachtspunten voor de nabije toekomst om dit zo te houden. Een van de meest 
opvallende zaken is dat de  liquide middelen flink zijn gedaald (ca. € 32000) t.o.v. het seizoen daarvoor. 
Oorzaak is het feit dat hiermee in het afgelopen seizoen uit eigen middelen de renovatie van de kantine is 
gefinancierd. Verder is er een exploitatietekort op de balans van €1795,- over het afgeklopen seizoen. 
Oorzaken :  de exploitatierekening geeft te zien dat er weliswaar een hogere kantineomzet is gerealiseerd, 
doch dat de netto-opbrengst is gedaald. Voornaamste oorzaak hiervan is o.a. dat we over 2013 geen 
bonus hebben ontvangen va de brouwerij i.t.t. het seizoen ervoor toen op het laatste moment nog extra 
inkoopbestellingen zijn gedaan om hiervoor in aanmerking te komen. Was afgelopen seizoen niet 
haalbaar. Verder is de sponsoring ondanks inspanningen WG Fondsenwerving enigszins teruggelopen 
(economische redenen).  Ook minder renteontvangsten i.v.m. lagere liquide middelen.  In de kosten is wel 
flink gesneden, doch dit was onvoldoende om voorgenoemd tekort te voorkomen .  
Begroting 2014-2015 is voorzichtige begroting waarin rekening is gehouden met een eventueel negatief 
scenario met lagere inkomsten en ondanks kostenbesparingen nog een tekort van € 2500. Na een 
opmerking vanuit de vergadering geeft het bestuur aan dat het de uitdaging reeds is aangegaan om dit 
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scenario (zoveel als maar mogelijk) te voorkomen !  Bestuur is derhalve naarstig op zoek naar extra 
inkomstenbronnen  en verdere kostenbesparingen. Dit laatste o.a. via nauwere samenwerking met 
andere verenigingen in de Gemeente Peel en Maas (o.a. via gezamenlijke inkoop van allerlei zaken). 
Initiatieven hiervoor lopen al onder begeleiding van en i.s.m. de Gemeente Peel en Maas. 
 
Controle en vaststelling kascontrolegroep/déchargeverlening : 
De kascontrolegroep bestaande uit  Sander Bongers, Fons Mertens en Jan Emonts heeft de boeken/ 
kasstukken  namens de leden onlangs gecontroleerd en in orde bevonden, hetgeen bij monde van  Sander 
Bongers  in de vergadering wordt bevestigd. Sander Bongers  is aftredend. Marcel Thijssen meldt zich na een 
oproep door het bestuur vrijwillig aan als vervanger. De vergadering verleent  penningmeester en bestuur  
vervolgens – onder dankzegging door de voorzitter -  décharge.  

  
Contributies 
De KNVB heeft eind vorig seizoen besloten reeds met ingang van het huidige seizoen 2014-2015 het af te 
dragen bondslidmaatschapscontributie met € 2,-  per lid te verhogen. Reden is het structureel financieel 
tekort van de KNVB, waarbij  verder gesteld is dat verhoging niet onredelijk is gezien het feit dat de 
bondscontributie jarenlang niet bijgesteld is en de kosten inmiddels wel gestegen zijn.  
Betekent voor huidige seizoen een extra kostenpost voor de club van ca. € 1100,-.  Om niet struc-tureel in te 
teren op de netto-contributieinkomsten stelt het bestuur daarom de ledenvergadering voor de 
jaarcontributie per lid met ingang van het seizoen 2015-2016 met €2,- extra  te verhogen, naast de 
gebruikelijke jaarlijkse index van 3%  (inflatiecorrectie). Na een korte discussie wordt dit voorstel unaniem 
door de aanwezige leden goedgekeurd. 
 

6. Bestuursverkiezingen 
Volgens functierooster van aftreden zijn Len Gielen  (secretaris), Mat Hovens  (lid namens Technishe 
Commissie)  en Coen Berden  (namens Werkgroep Jeugdcommissie)  aftredend. Allen zijn herkies-baar 
gesteld bij bindende voordracht.  De zittende bestuursleden Hay Nelissen (namens Veteranen-commissie) en 
Rob van Acker (namens Werkgroep Accommodatiebeheer) hebben aangegeven hun bestuurslidmaatschap 
per heden te beëindigen. Voor de vacature van bestuurslid namens Veteranen-commissie wordt Edwin 
Peeters bij bindende voordracht kandidaat gesteld. Het bestuur heeft verder besloten de – statutair niet 
verplichte – functie van bestuurslid namens de Werkgroep Accommodatie-beheer vooralsnog niet hernieuwd 
in te vullen. Besloten is dat Ruben Peeters naast het penningmees-terschap tevens de “portefeuille  
Accommodatiebeheer” zal behartigen. 
 
Na telling, door een ter vergadering ingestelde stemcommissie, van de door de aanwezigen leden 
uitgebrachte schriftelijke stemmen is de uitslag van de stemming als volgt : 
 
Uitgebrachte aantal stemmen  : 35, waarvan 35 geldig  en 0 ongeldig 
Len Gielen   : 34  stemmen voor, 0 tegen en 1 blanco 
Mat Hovens   :  28 stemmen voor,  3 tegen en 4 blanco 
Coen Berden    :  34 stemmen voor,  1 tegen en 0 blanco 
Edwin Peeters    :  34 stemmen voor,  0 tegen en 1 blanco 
 
Allen worden dus met een grote meerderheid voor een (nieuwe) periode van 3 jaar gekozen in het Algemeen 
Bestuur. Voorzitter Sjack Janssen bedankt de leden van de stemcommissie, heet Edwin Peeters welkom in het 
bestuur en  feliciteert verder alle gekozen/herkozen bestuursleden.  
Sjack Janssen bedankt verder de afgetreden bestuursleden Hay Nelissen en Rob van Acker (niet aanwezig) 
voor hun inzet in de afgelopen jaren. Van hen zal nog officieel afscheid worden genomen op de 
Nieuwjaarsreceptie op 3 januari a.s. 
 

7.  Rondvraag 
 
Hay Ewalds :  - Is het gezien financiële vooruitzichten niet raadzaam regelmatig activiteiten in de clubkantine 
te organiseren voor genereren van extra kantineinkomsten ? 



 

 

Antwoord bestuur:  Gemeentelijke richtlijnen – alleen voetbalgerelateerde activiteiten worden getolereerd - 
hebben dit bepaald niet gemakkelijker gemaakt, doch hier wordt wel naar gekeken wat mogelijk is. 
Werkgroep Activiteiten heeft reeds op korte termijn een “brainstormavond” ge-pland voor het organiseren 
van mogelijke extra activiteiten (binnen de wettelijke reglementering). 
- Alarmbewaking cq. –controle  te risicovol/gevaarlijk om te laten uitvoeren door leden! 
Antwoord bestuur:  Meeste  alarmmeldingen zijn vals. Echter bestuur is zich van risico’s bewust en bekijkt 
reeds of dit door alarmbedrijf kan worden overgenomen (en welke extra kosten hiermee gemoeid zijn). 
 
Jan Emonts :-  O.a. in kader extra KNVB-contributieverhoging maar ook andere door KNVB opgelegde zaken 
propageert hij om meer een vuist te maken richting de KNVB.  Zoveel mogelijk in samenwerking met andere 
clubs. Hij biedt aan ook zelf  hierin een rol te willen vervullen namens de club. 
Antwoord bestuur : vrij kansloze missie gezien initiatieven die in (recente) verleden al onder-nomen zijn in deze 
door clubs, ook in samenwerkingsverbanden. Als KNVB iets wil,dan drukt het dit op een af andere wijze altijd 
wel door. Mede door het feit dat meerderheid  clubs - o.a. ook in andere districten -  vaak passief blijven en 
daardoor blijkt dit soort oppositie bij stemmingen steeds volstrekt kansloos. KNVB maakt daar dankbaar 
gebruik van. Niettemin neemt bestuur dit punt (opnieuw) mee in het overleg met de overige P&M-clubs om te 
bezien hoe zij hierover denken en of er eventuele gezamenlijke acties in deze richting KNVB mogelijk zijn. 
A.d.h.v. uitkomst daarvan zal gebruikmaking van aanbod Jan Emonts ook worden geëvalueerd.  
- Is hem opgevallen dat website niet actueel wordt bijgehouden. Met name als het gaat om 

teaminformatie. Men kan dan z.i. beter geen info verstrekken op de website. 
Antwoord bestuur :Is over het algemeen gezien niet helemaal waar.Website wordt misschien niet qua layout 
maar juist wel qua (actuele) inhoud in de regio als een der betere sites gezien. Zal deels kloppen dat niet alle 
teaminformatie up to date is. Oorzaak is geringe capaciteit voor beheer is en anderzijds agv gebrek aan 
(tijdige en correcte) informatieverstrekking aan beheerders. Maar hieraan wordt momenteel gewerkt om dit 
verder te verbeteren !     
 
Michiel Demandt : - Seizoen is al geruime tijd bezig, maar nog steeds geen (rode) clubinfoboekje gezien!  
Antwoord bestuur: oorzaak enerzijds is ondercapaciteit opstellers (wegvallen van krachten), anderzijds dat er 
gekeken is  naar andere opzet. Boekje zal echter op korte termijn verschijnen. 
 
Leon Peeters : - Contributienota’s onvoldoende gespecificeerd. Slechts één totaalbedrag, waardoor niet 
duidelijk is hoe het bedrag is samengesteld m.n. als men in meerdere teams , zaal en/of veld speelt.     
Antwoord bestuur: erkent dit en zal bekijken hoe dit verbeterd kan worden bij volgende nota. 
- Hoe komt men aan contributiebedragen zaalvoetbal ? 
Antwoord bestuur: allereerst gebaseerd op kostendekkend zijn (totaal van contributies zaalaf-deling)  en van 
daaruit vaststelling tarieven op basis van aantal teams waarin men speelt. Voorstel van verdeling komt 
overigens voort vanuit de zaalafdeling zelf. 

 
Giel van Heur :- Parkeerplaats is onlangs verhard. Is het mogelijk parkeervakken te maken door belijning, 
waardoor de ruimte efficienter kan worden benut ?  
Antwoord bestuur:  is openbaar(gemeentelijk)  terrein. Gemeentelijk budget mbt opknappen parkeerplaats 
(verharding) is al overschreden en wil derhalve belijning niet financieren. Wel toestemmimg om dit zelf te 
doen als club,maar hiervoor is geen budget (i.v.m. andere priori-teiten).Wel wordt bekeken of dit eventueel 
kan worden geregeld via externe sponsor.   
 
Sjack Janssen :-  Meldt dat hij in principe besloten heeft zich bij de volgende Algemene Ledenvergadering eind 
2015 niet meer herkiesbaar te stellen als bestuurslid en daarmee alsdan de voorzittersfunctie, die hij dan 9 
jaar heeft uitgeoefend, neer te leggen. Het bestuur is reeds eerder van dit besluit op de hoogte gebracht.  

 
8  Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit voorzitter Sjack Janssen om ca. 22.45 uur de algemene ledenvergadering 
en dankt de vergadering voor de gedane positieve bijdrage. 

  
Notulen vastgelegd door :     
Len Gielen (secretaris) 



 

 

Algemeen Jaarverslag  VV BAARLO seizoen 2014 / 2015 
 
Bestuurlijk  
 
Samenstelling van het Algemeen Bestuur  in het afgelopen seizoen:  
 
Sjack Janssen   voorzitter, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Len Gielen   secretaris/vice-voorzitter,  tevens lid Dagelijks Bestuur 
Ruben Peeters   penningmeester, tevens lid Dagelijks Bestuur 
Twan Jacobs   lid namens Seniorencommissie  
Edward Smedts   lid namens Jeugdcommissie  
Coen Berden   lid namens Jeugdcommissie 
Mat Hovens   lid namens Technische Commissie 
Edwin Peeters   lid namens Veteranencommissie 
 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering op 1 december 2014 was Rob van Acker (bestuurslid namens Wekgroep 
Accommodatiebeheer) op eigen verzoek aftredend en niet meer herkiesbaar. Bestuur heeft besloten deze 
‘vacature’ niet opnieuw in te vullen. De belangenbehartiging van de Werkgroep Accommodatiebeheer geschiedt 
nu door penningmeester Ruben Peeters, die door en vanuit het bestuur als contactpersoon voor deze werkgroep 
is benoemd.  
Eveneens aftredend en niet meer herkiesbaar was op eigen verzoek  Hay Nelissen, bestuurslid namens en tevens 
voorzitter van de Veteranencommissie.  Voor deze vacature werd Edwin Peeters, als nieuwe voorzitter van de 
veteranenafdeling, kandidaat gesteld en gekozen door de Algemene Ledenvergadering.  
 
Statutair waren volgens functierooster aftredend Len Gielen (secretaris/vice-voorzitter), Mat Hovens (bestuurslid 
namens Technische Commissie) en Coen Berden (bestuurslid namens Jeugdcommissie) . Ook zij werden alledrie 
met ruime meerderheid herkozen door de Algemene Ledenvergadering. 
Na afloop van het seizoen stelde tevens Edward Smedts,bestuurslid namens Jeugdcommissie, zijn 
bestuurslidmaatschap wegens drukke werk- en privébesognes ter beschikking. Ook stopte hij als voorzitter van de 
Jeugdcommissie, maar blijft wel commissielid. Bij aanvang van het nieuwe seizoen was de vacature van 
jeugdvoorzitter nog steeds niet ingevuld. 
 
Jubilarissen  
Tijdens de Nieuwjaarsbijeenkomst zijn traditioneel weer een aantal jubilarissen gehuldigd.  Jeroen Merkx, René 
Schroemges, Don Wilmink , Frank Gijpmans  en Louis van Cauwenberghe  werden gehuldigd wegens hun 25-jarige 
lidmaatschap .  Tevens werden de 50-jarige jubilarissen Lei Hendriks (Bolleberg), Leo Hendriks  en Cor Peeters 
gehuldigd.  Afscheid werd verder genomen van Hay Nelissen als bestuurslid. Rob van Acker was helaas verhinderd 
en van hem is op een andere wijze afscheid genomen. 
 
Algemeen bestuurlijke en organisatorische zaken 
- De renovatie van het clubgebouw zowel extern als intern is al in de voorgaande seizoenen afgerond. 
Wel stond nog nieuw meubilair voor de clubkantine stond op het verlanglijstje. Tijdens het seizoen zijn daarvoor 
fondsen gereserveerd en is na een offertefase gekozen voor “sfeerverhogende”, praktische meubels met een 
moderne look en die ook tevens op diverse wijzen te combineren zijn qua opstelling.  Ook is de keuze gevallen op 
meer statafels en krukken en  minder gewone tafels met stoelen. Qua kleurstelling is voor zwart/grijs gekozen 
passend bij de kleurstelling van wanden, plafond en bar. Het meubilair is overigens pas geleverd bij aanvang van 
het nu lopende seizoen. 
-  In met name de tweede helft van het afgelopen seizoen is door enkele leden tevens hard gewerkt aan de opzet 
van een nieuwe website qua layout en indeling beter passend bij de huidige tijd, die eveneens aan het begin van 
het nieuwe seizoen live is gegaan. Ook Facebook is weer nieuw leven ingeblazen. De uitgave van een Nieuwsbrief 
staat nog op de verlanglijst, maar zal  op z’n vroegst eerst in het nieuwe seizoen zijn beslag krijgen 
- Tevens zijn de onderhandelingen met de  Gemeente Peel en Maas en de verenigingen binnen de 
gemeentegrenzen m.b.t. het thema harmonisatie van het subsidie- en accommodatiebeleid en privatisering 
afgerond en inmiddels al (deels) in de praktijk gebracht. Er wordt meer en meer een beroep op de 
zelfredzaamheid van de verenigingen gedaan en dat is nu reeds merkbaar.  



 

 

 
 
- De oprichting van de Stg. Sportbedrijf Peel en Maas, dat inkopen (bijv. energie, materialen e.d.) zou gaan doen 
voor de daarin deelnemende verenigingen met inkoopprijsvoordelen en daaraan gekoppeld een gunstigere BTW-
verrekening voor verenigingen (6% ipv 21%)., is  gestrand. Deze vond namelijk geen goedkeuring in de ogen van 
de Belastingdienst, waardoor deze stichtingsvorm niet de gewenste, hiervoor benoemde  effecten opleverde. De 
in het project deelnemende verenigingen zijn in samenwerking met de Gemeente Peel en Maas  wel verder aan 
het onderzoeken of een ander samenwerkingsvorm (bijv. Coöperatie) als alternatief wel mogelijk is met (zoveel 
mogelijk) de gewenste voordelen. 
- In het voorjaar heeft het bestuur het initiatief genomen tot het opzetten van een projectgroep die moest gaan 
uitzoeken hoe de toekomst van VV Baarlo er uit moet komen te zien. Om een en ander in goede banen te leiden 
is de hulp ingeroepen van adviseurs van de KNVB, die al bij diverse clubs met dit bijltje hebben gehakt en het 
project begeleiden. In een ‘kick off ‘ bijeenkomst  is het Project “Toekomst VV Baarlo” afgetrapt. De projectgroep 
is samengesteld uit leden vanuit diverse geledingen van de club ten behoeve van een brede inbreng én 
draagkracht. Nog voor de zomerstop zijn er enkele bijeenkomsten geweest, waarbij diverse leden - ook uit alle 
geledingen van de club - zijn uitgenodigd om na te denken en mee te discussiëren over het ‘DNA’ en 
toekomstbeeld van VV Baarlo. In die bijeenkomsten zijn “vereisten, wensen en dromen” geformuleerd, die 
inmiddels door de projectgroep zijn geëvalueerd en vertaald naar acties. Die zijn vastgelegd op een actielijst, 
waarmee de projectgroep in het nieuwe seizoen aan de slag gaat en in overleg met bestuur, commissies en 
werkgroepen gaat onderzoeken in hoeverre die gerealiseerd kunnen worden. 
 
Accommodatie 
In het afgelopen seizoen zijn er op de accommodatie weer dankzij met name de Werkgroep Accommodatiebe-
heer naast de gebruikelijke, uitgebreide  en niet te onderschatten onderhoudswerkzaamheden ook weer nieuwe 
zaken gerealiseerd. Waaronder het reeds gememoreerde nieuwe meubilair en nieuwe dugouts op het hoofdveld. 
In het monteren en plaatsen van zowel het meubilair als de dugouts heeft de werkgroep eveneens een belangrijk 
aandeel gehad, waarvoor dank !  
 
Kantine 
De grootste inkomstenbron bleef en blijft zoals bijna vanzelfsprekend de kantine. Een woord van dank voor alle 
kantinemedewerkers, die met hun inzet ervoor zorg dragen dat de kantine blijft draaien, is hier weer op zijn 
plaats. Met name om meer grip en inzicht te krijgen op de kantineactiviteiten, - inkomsten en –uitgaven en 
registratie daarvan heeft het bestuur besloten een kassaregistratiesysteem in te voeren. Helaas duurt het langer 
dan verwacht om het systeem al zodanig ingevoerd te krijgen zoals het bedoeld is.  
Ook in het seizoen 2014-2015 bleef de in de voorgaande seizoenen reeds ingezette tendens van dalende 
inkomsten uit de kantine aanhouden. Overigens een ontwikkeling die terug is te zien in de gehele 
verenigingswereld. Een verontrustende trend die de volle aandacht heeft van het bestuur, die zich hierbij niet wil 
neerleggen. Voor het nieuwe seizoen wordt vooral met het organiseren van extra activiteiten getracht de trend 
om te buigen in positieve richting. Daarbij wordt met name ook een beroep gedaan op de hulp, vindingrijkheid , 
organisatietalent en vooral ook inzet door de leden zelf.  
 
Activiteiten 
Met dank aan o.a. de leden van de Werkgroep Activiteiten en andere vrijwilligers binnen en buiten de vereniging 
zijn er in het seizoen 2014-2015 wederom diverse activiteiten buiten het voetballen om georganiseerd zoals de 
traditionele Jeugdvoetbalweek, Nieuwjaarbijeenkomst, seizoensafsluitingen , kader-, koppelquiz-, kaart-  en 
themaavonden enz. zodat ook op een andere wijze tijdens het seizoen aan ontspanning en clubbinding werd 
gedaan. Ook voor de jeugd werden diverse activiteiten georganiseerd (zie het jaarverslag van de Jeugdafdeling). 
 
Sponsoring 
In het seizoen 2014/2015 namen DB Schenker en Logistic Services voor het laatste seizoen gezamenlijk het  
hoofdsponsorschap voor hun rekening. Het bestuur bedankt beide hoofdsponsors nogmaals voor hun steun in de 
afgelopen drie seizoenen. Het betekende wel een helse klus om nieuwe hoofdsponsors te vinden.  De Werkgroep 
Fondsenwerving, die overigens flink nieuw leven werd ingeblazen met nieuwe enthousiaste en gemotiveerde 
werkgroepleden, is er echter in geslaagd om tijdig nieuwe hoofdsponsors te vinden. Het in de logistieke wereld 
acterende Caroz en het in de personeelsmarkt acterende Enjob. Beide bedrijven hebben zich bereid verklaard de  



 

 

 
 
club de komende seizoenen als hoofdsponsors te ondersteunen. Het bestuur is uiteraard heel verguld met deze 
samenwerking. Een extra woord van dank ook voor alle overige sponsoren, waaronder ook weer een aantal 
nieuwe, voor de steun in welke vorm dan ook aan de vereniging in het afgelopen seizoen. En uiteraard ook voor 
de leden van de Werkgroep Fondsenwerving voor de inzet in het kader van sponsorwerving en -beheer.  
 
Sportieve prestaties (algemeen) en clubarbitrage 
Het seizoen 2014-2015 was sportief gezien voor de seniorenveldteams qua resultaten opnieuw geen ‘vet’ seizoen. 
Baarlo 1 wist zich onder leiding van de nieuwe hoofdtrainer Rob Geenen wederom te handhaven in de 3e klasse. 
Dat ging evenals het voorgaande seizoen alles behalve gemakkelijk. Tot enkele duels voor het einde was die 
statushandhaving niet vanzelfsprekend. Dankzij een sterke eindsprint eindigde de ploeg uiteindelijk toch nog op 
een niet onverdienstelijke 6e plek op de eindrangschikking en werd een 3e periodetitel met recht op 
promotiewedstrijden maar nipt gemist.   
Baarlo2 handhaafde  zich onder leiding van de eveneens nieuwe assistent-trainer René Janssen redelijk 
gemakkelijk, maar meer zat er niet in. Halverwege het seizoen hebben beide trainers zich tot genoegen van de 
vereniging bereid verklaard ook in het seizoen 2015-2016 de selectiegroep onder hun hoede te nemen. 
Voor een aparte sportieve terugblik van de diverse afdelingen  (senioren, veteranen-, jeugd en zaal) wordt 
verwezen naar de jaarverslagen van de betreffende commissies. Verder dank aan alle (club)arbiters die het spelen 
van wedstrijden überhaupt mogelijk maken.  
 
Tot slot 
Het bestuur wil tenslotte  bij deze van de gelegenheid gebruik maken om haar erkentelijkheid uit te spreken aan 
het gehele kader, kortom alle vrijwilligers, die zich  op enigerlei wijze voor de vereniging hebben ingezet.  Allen 
enorm bedankt !  
 
Verslag: Len Gielen (secretaris) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

Jaarverslag senioren seizoen 2014 – 2015. 
 

 

Het seizoen van elkaar uithelpen!!!! 

 
Het seizoen 2014 – 2015 kan men samenvatten als het seizoen van elkaar uithelpen. Vanaf de eerste oefenwedstrijd 

was het al duidelijk, dat de selectie personele problemen zou krijgen. De selectie startte dit seizoen met maar 28 

spelers. Hiervan vielen er tijdens de voorbereiding ook nog enkele langdurig af door blessures. 

Door de personele problemen was voetbalvereniging Baarlo genoodzaakt om tot de winterstop op vrijdagavond een 

competitiewedstrijd in te plannen. Hierdoor hadden we voor de zondag weer voldoende spelers om de overige 

wedstrijden door te laten gaan. Dit was wel een grote belasting voor sommige spelers door het vaak dubbele 

programma. 

 

Een groot compliment gaat dit seizoen dan ook uit naar de begeleiding van Baarlo 2. Het team dat elk weekeinde 

weer met andere spelers moest aantreden. Maar ook een groot compliment aan de leiders en spelers van de overige 

teams, die steeds weer bereid waren om andere teams uit te helpen. 

 

Na de winterstop werden de problemen minder en was het niet meer nodig om wedstrijden te gaan verplaatsen. 

Door de vele aanpassingen waren de resultaten dit seizoen heel wisselvallig. Gestart met 7 senioren teams en 2 

damesteams. Baarlo 7 was een jeugdig team, dat bestond uit 1
e
 jaars senioren en a-spelers, die vervroegd 

overkwamen. Dat het team laatste werd is geen schande. Toch wist elk team het maximale eruit te halen. Alleen 

Baarlo wist zich niet te handhaven in de res. 5
e
 klasse.  

 

 

Eindstand senioren seizoen 2014 - 2015: 

         

      

Doelpunten 

   Gesp. Gew. Gel. Verl. Pnt Voor Tegen   

Baarlo 1 22 9 4 9 31 39 42 6e 

Baarlo 2 22 7 9 6 30 46 39 7e 

Baarlo 3 22 11 4 7 37 50 40 4e 

Baarlo 4 20 2 4 14 10 31 73 11e 

Baarlo 5 22 9 1 12 28 63 46 7e 

Baarlo 6 22 6 2 14 20 38 58 8e 

Baarlo 7 20 1 1 18 4 24 108 11e 

Baarlo VR1 21 12 2 7 38 63 48 3e 

Baarlo VR2 18 1 5 12 8 13 56 9e 

 

 
 
Namens de Seniorencommissie:  

Twan Jacobs (wedstrijdsecretaris) 

 
 
 
 
 



 

 

 
 

Jaarverslag afdeling Jeugd  
Seizoen 2014-2015 
 
 

Steeds minder jeugdteams: 
In het seizoen 2014-2015 zijn we gestart met 18 jeugdteams, de teams zijn verdeeld in 2x A teams, 2x B teams, 2x 

C teams, 1x MC, 3x D teams, 3x E teams en 4x F teams en een groep Mini F’s. Dit bete-kende dat we in verhouding 

tot het vorige seizoen (2013-2014) evenveel teams hebben. Na de win-terstop is er een 5e F team toegevoegd. 
Dit betekent een stijging van leden vanuit de Mini F en F’s. 
 

Teamindeling: 
Ook dit seizoen waren er enkele problemen nadat de teams waren samengesteld en bekend gemaakt. Ieder jaar 
zijn er toch weer leden die zich op het laatste moment aan- of afmelden of een mutatie naar een andere 
vereniging aanvragen. Hierdoor is het voor de technische commissie onmogelijk om vroegtijdig een definitieve 
indeling bekend temaken. De ervaring leert ons dat als er weer geschoven moet worden dit altijd weer tot 
conflicten leidt. Maar al met al wordt in onderling overleg (ouders/ teams/technische commissie) altijd naar een 
goede oplossing gezocht. Want het plezier in het voetbal van het kind blijft voorop staan. 
 

Aantrekken en behouden leiders: 
Het aantrekken van nieuwe leiders blijkt ook in dit seizoen weer een grote uitdaging te zijn. Er zijn weer diverse 
leiders gestopt. We zullen moeten onderzoeken wat hier debelangrijkste redenen voor zijn. In welke categorie 
stoppen de meeste leiders. Heeft dit een relatie tot het over gaan van hun kind naar een andere categorie. Zijn 
het voornamelijk leiders of ook trainers. Welk gevoel hebben zij bij vv Baarlo. Hebben zij voldoende 
ondersteuning gehad, enz. Hoe kunnen we de functies van coördinatoren en jeugdbestuur beter invullen. Ook dit 
seizoen werd vanuit de TC een trainers-cursus aangeboden aan de oude en nieuwe leiders. 
 

Aanvang bloktrainingen: 
Het jeugdbestuur en de technische commissie hebben meer geïnvesteerd in de kwaliteit van trainingen. Dit 
seizoen hebben evenals vorig jaar bloktrainingen bij de D, E en F teams plaatsgevonden.. We hopen hierdoor de 
kwaliteit van de trainingen te verhogen en zo ook de kwaliteit van onze gehele jeugd te verbeteren en dan ook op 
een hoger niveau te houden. Graag willen we dan ook alle leiders en trainers dringend vragen hier aan mee te 
werken. In de trainerscursus is hieraan ook aandacht besteed. Het heeft voordelen om oefeningen eenmalig uit te 
zetten, en de spelers in groepjes verdeeld te laten rouleren tussen de diverse oefeningen. Aandachtpunt is het 
afstemmen van de oefenstof op het niveau van de spelers. 
 

Kampioenen: 
We hebben dit jaar ook enkele kampioenen mogen huldigen. In de najaarscompetitie is de E1 ongeslagen 
kampioen geworden. Ook de F5 is ook in de najaarsreeks kampioen geworden hebben deze kampioenen 
natuurlijk gehuldigd tijdens de seizoensafsluiting. De wijze van huldiging wordt in de jeugdcommissie 
heroverwogen, naar aanleiding van een gesprek met de werkgroeptoekomst. 
 
 

Spelregelbewijs: 
Afgelopen seizoen is gestart met het invoeren van het spelregelbewijs voor jeugdspelers. Met ingang van het 
seizoen 2015/16 moeten alle 16 jarige spelers/speelsters in het bezit zijn van het spelregelbewijs. de betreffende 

spelers ontvangen vanuit de KNVB via Sportlink Club een persoonlijke brief met hun activatiecode en uitleg over 
het spelregelbewijs. Hiermee kunnen ze zelf aan de slag. Door in te loggen in sportlink een speler de vijf 
oefenlevels doorlopen en maakt daarna het examen. Alle spelers geboren in 1999 hebben het gehele seizoen 
2015/2016 de tijd om het spelregelbewijs te halen. Zonder spelregelbewijs mag een speler volgens de regels van 
de KNVB niet deelnemen aan wedstrijden. 
 



 

 

Sinterklaasmiddag: 
Dit jaar hebben we weer een Sinterklaasactiviteit georganiseerd. De organisatie was in handen van het 
jeugdbestuur en de activiteiten commissie. Er werd een Pieten-training georganiseerd. Tijdens deze training 
speelden alle E teams en de F1 in gemengde teams onderling wedstrijdjes. Voor de resterende F teams en de mini 
F’s was er een spellencircuit uitgezet. Ook de aanwezigheid van een aantal zwarte pieten hebben er voor gezorgd 
dat er sprake was van een zeer geslaagde en gezellige training. We gaan er vanuit dat de Sint en zijn Pieten ook in 
2015 het dak van de kantine zal aandoen. 
 

Winterprogramma 
In de winterstop werden er voor de jeugdteams diverse activiteiten georganiseerd, hieronder kort benoemd: 

Spelregelquiz: 
Voor de C en de D jeugd is in samenwerking met de scheidsrechterscommissie een spelregelmiddag 
georganiseerd. De spelregeltest is als nuttig en positief ervaren en zal een vervolg krijgen. 
Koppelquiz: 
Voor alle A en B-jeugd werd er een koppelquiz georganiseerd. De gevormde 
koppels moesten in diverse rondes en categorieën, vragen beantwoorden. De 
koppels met de meeste goede antwoorden werd de winnaar van deze activiteit. Tijdens deze avond werd 
er gezorgd ook voor snacks gezorgd. Deze activiteit is zeer positief ontvangen bij de A en B- jeugd. 
Dart en tafelvoetbal toernooi: 
Ook tijdens de winterstop werd er voor de C en D-jeugd ook iets georganiseerd. De kantine werd voorzien 
van 2 tafelvoetbal tafels en 3 dartborden. Er werden ditmaal ook koppels gemaakt. Een koppel moest in 
een toernooivorm zowel tafelvoetballen als darten tegen andere koppels. Tijdens een pauze moment 
kregen de kinderen friet met een snack. Daarna werd weer de strijd opgepakt. Nadat alle punten waren 
opgeteld hadden we een 1e, 2de en 3de plaats. De opkomst was groot en de reacties die waren van 
iedereen erg positief. 
Zaaltoernooi: 
De E, F en mini F hebben tijdens de winterstop in de sporthal kunnen trainen. Als afsluiter hiervan werd er 
in de tennishal “de Berckt” een zaaltoernooi georganiseerd.  

 
Dit winterprogramma zou zonder vrijwilligers niet gelukt zijn en daarom willen bij deze hun nogmaals van harte 
bedanken voor hun inzet. 
 

Seizoensafsluiting: 
Na het succes van vorig jaar hebben we ook dit jaar de seizoensafsluiting op een vrijdagavond georganiseerd. 
De D t/m de Mini F’s hebben wedstrijden tegen hun ouders gespeeld en daarna nog lekker genoten van frietjes. 
Voor de A t/m de C jeugd was er een speciale activiteit geregeld namelijk “Bubble voetbal”. Daarna was er een 
BBQ en een gezellig samen zijn. De reacties waren erg positief het was prima voetbal en BBQ-weer. Volgend jaar 
zal deze opzet natuurlijk een vervolg krijgen. 
 

Voetbalweek: 
Voor het 15de jaar op rij, was er ook dit jaar weer een voetbalweek in de Meeren. 
Het was een hele gezellige week waarin kinderen onder begeleiding van begeleiders weer heel veel hebben 
geleerd. De organisatie heeft alvast aangegeven ook volgend jaar weer een voetbalweek te willen organiseren. 
Graag willen wij als jeugdbestuur natuurlijk ook alle vrijwilligers/medewerkers/ leiders, die dit evenement tot een 
succes hebben gemaakt, bedanken voor hun inzet. 

 

Slot: 
Het jeugdbestuur wil alle leden, kaderleden en vrijwilligers hartelijk danken voor hun 
grote inzet het afgelopen seizoen. Dankzij deze inzet heeft de voetbaljeugd weer een 
fantastisch voetbaljaar beleefd. Zolang dat gevoel en die inzet blijft zal er altijd een 
toekomst zijn voor onze voetbalclub. Met een dergelijk enthousiasme kunnen we alle 
problemen het hoofd bieden en vol vertrouwen de toekomst tegemoet zien. 
 
Namens het jeugdbestuur, 
Patrick Kessels / Ruud van Weert  (Secretaris afdeling jeugd) 



 

 

 

Jaarverslag Afdeling Veteranen (seizoen 2014-2015) 
 
 
Bestuursleden 
Voorzitter:  Edwin Peeters 
Secretaris:  Fred Ottenheym 
Penningmeester: Bas Cootjans 
Wedstrijdsecretaris: Leo Hendriks 

---------------------------------------------------------------------------- 
Teamleiders:  Leo Hendriks en Fred Gommans 
 
Het ledenaantal van de veteranen is nu 44, waarvan 22 actief spelende leden. Dit aantal verschilt met de 
veteranenjaarvergadering begin 2015, omdat enkele leden gestopt zijn en er weer anderen erbij gekomen zijn. 
 

Jaarvergadering 
De Algemene Ledenvergadering van de veteranen was afgelopen jaar op zaterdag 21-02-2015, bij onze 
shirtsponsor Café Centraal. De vergadering werd bezocht door 32 van de 41 leden, er waren 5 afmeldingen en 4 
personen kwamen niet opdagen. 
Tijdens de jaarvergadering was er een wisseling van de macht; zowel de voorzitter Hay Nelissen alsmede de 
penningmeester Hay Driessen hebben het stokje overgedragen aan respectievelijk Edwin Peeters en Bas Cootjans. 
Hay en Hay werden bedankt en gehuldigd tot erelid voor hun jaren van trouwe dienst als commissieleden van de 
veteranenafdeling. 
Hay Nelissen greep in het vervolg van de vergadering meteen de kans om in de nieuwe feest-
/activiteitencommissie zitting te nemen. Samen met Fred Gommans, Rob Driessen, Patrick van Soest en Fred 
Ottenheym. 
 

Het sportieve gebeuren 
De veteranen nemen gewoontegetrouw weer deel aan de ‘competitie’ die wordt georganiseerd door de 
overkoepelende Veteranen Federatie Noord-Limburg / Oost-Brabant. We spelen in een klasse met voornamelijk 
tegenstanders uit direct omliggende dorpen en dorpen in de regio Horst. Op ‘roostervrije speeldagen’ wordt 
daarnaast tevens tegen clubs uit andere klassen of niet bij de federatie aangesloten clubs gespeeld.  
 
Op het programma in 2015 stonden maar liefst 30 wedstrijden gepland: 

 Gewonnen:  6 

 Verloren:  14 

 Gelijk:  7 

 Afgelast: 3 

 
Tevens hebben we deelgenomen aan 2 toernooien: 

 Toernooi te Hinsbeck (Duitsland): 5e plaats 

 Peel & Maas toernooi te Helden: 7e plaats 

 
Onze leiders Leo en Fred hebben wederom de taak van het coachen en begeleiden van het team voortreffelijk 
voor hun rekening genomen. Beide hebben overigens aangegeven in de winterstop een punt te zetten achter hun 
- lange - loopbaan als leider. We hebben hiervoor reeds een persoon binnen de veteranenleden gevonden die 
zowel het leiderschap alsmede het wedstrijdsecretariaat wil overnemen van Leo. We zijn momenteel nog op zoek 
naar een 2e persoon om hem te ondersteunen. 
 
Jan Heines heeft wederom zijn waarde voor het team bewezen als grensrechter. 
De scheidsrechters die dit jaar de fluit hebben gehanteerd zijn; Jo v/d Kerkhof, Leo de Bock, Jo van Wijlick, Charrel 
Mevissen en zelfs Jan Heines (1x). 
 



 

 

 
 
 
De laatste thuiswedstrijd voor de zomerstop staat jaarlijks in het teken van veteranen die gaan stoppen als actief 
speler. Afgelopen jaar hebben we afscheid genomen van Hay Heines, nadat hij ruim 20 jaar als speler actief is 
geweest bij de veteranen en een carrière van bijna 50 jaar trouwe dienst bij VV Baarlo. 
  

Activiteiten 
Gedurende het seizoen stonden er weer diverse activiteiten op het programma, naast de reguliere wedstrijden en 
natuurlijk de 3e helft. 

 Toepavond (21-11-2014) 

Het jaarlijkse toeptoernooi waar iedere veteranen lid elk jaar weer naar uitkijkt, was weer goed bezocht. 

Wie zou er dit jaar met de wisselkniën/trofee naar huis gaan? Ook dit jaar was kantine de Meeren de plek 

waar de kaartwedstrijd plaatsvond.  

Na meerdere voorrondes te hebben overleeft wist Fred Gommans uiteindelijk alle finalisten van zich af te 

schudden en werd de winnaar van de wisselkniën 2014, gevolgd door Fred Ottenheym, William Heijnen 

en Angelo Gielen. 

 

 Lenteactiviteit (09-05-2015) 

Deze bijeenkomst was bij café Centraal, waar de gehele avond in het teken stond van de strijd om de 

‘schutterskoning(in)’ van de veteranen. Er waren diverse spellen georganiseerd; darten en sjoelen, maar 

als rode draad was er het windbuksschieten. Na vele ronden op de grote bölkes, viel de beslissing na een 

paar spannende rondes op de kleinere bölkes. Het toegestroomde publiek maakte zich al op om de 

volgende zondag terug te komen om ‘aaf te kavel’, maar Edwin Peeters mistte in die laatste ronde 

waardoor Fred Ottenheym ‘um kôs winne’. Bij de dames wist de vrouw van de nieuwe voorzitter zich tot 

koningin te kronen. Samengevat een zeer geslaagde activiteit. 

 

 Herfstactiviteit (10-09-2015) 

Deze activiteit is in plaats gekomen van de traditionele veteranendag. De dag omvatte de volgende 

activiteiten; Voetgolf bij ‘De Berckt’, gevolgd door een solex toertocht. Na de lunch, werd onder 

begeleiding van een gids alles over de Bospartizanen van Baarlo verteld. Als afsluiting was er ’s avonds 

een gezellig samenzijn bij de Johanneshoeve in Baarlo.  

  
Dankwoord 
Namens alle spelers en begeleiders bedanken we de familie Nelissen voor de bereidheid om iedere week weer de 
tenues te wassen, waardoor de veteranen altijd ‘spic & span’ voor de dag komen. 
Tot slot dank aan eenieder die heeft bijgedragen aan de organisatie bij een of meerdere activiteiten of zich op 
andere wijze dienstbaar heeft gemaakt ten behoeve van de veteranen of de vereniging. 
 
Namens het  veteranenbestuur, 
Fred Ottenheym 
 (Secretaris afdeling Veteranen) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Jaarverslag zaalvoetbal 2014-2015 
 
Wederom een succesvol seizoen voor de zaalvoetbaltak van V.V. Baarlo.  
 
Baarlo 2 en 4 werden kampioen. Baarlo 2 promoveerde hierdoor naar de eerste klasse.  
Baarlo 4 werd helaas opgegeven vanwege te weinig spelers.  
 
Baarlo 1 werd laatste in de hoofdklasse maar werd in de zomer gebeld door de KNVB met de vraag of ze nog een 
jaar in de hoofdklasse wilden blijven. Na overleg met de spelers hebben ze besloten het nog een jaar te proberen.  
 
Baarlo 3 werd 2e achter Baarlo 2 en blijft in de tweede klasse acteren.  
 
Baarlo is seizoen 2015-2016 voortvarend van start gegaan.  
 
Baarlo 1 staat op dit moment 4e in hoofdklasse en is zelfs de beste zaalvoetbalclub van Peel en Maas. Baarlo 1 
heeft de Peel en Maas derby van Beringe gewonnen met 6-2. De doelstelling blijft vooralsnog handhaven 
 
Baarlo 2 doet het prima als promovendus. Het staat momenteel ook op een 4e stek. De doelstelling is leuk 
meedraaien en een plek bij de eerste vijf. 
 
Baarlo 3 is het seizoen zeer goed begonnen. Baarlo 3 blijft maar winnen en staat bovenaan in de tweede klasse. 
Doelstelling is kampioen worden!! 
 
Namens de zaalvoetbalafdeling, 
Niek Stemkens 
Voorzitter zaalvoetbal V.V. Baarlo 
 


